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Protokół nr X/2024 

 

z sesji Rady Miejskiej w Pogorzeli  

odbytej w dniu 20 grudnia 2024 roku  

w sali sesyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Pogorzeli 

 

Ad 1. Otwarcie obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz o godzinie 15:00 otworzyła X sesję 

Rady Miejskiej w Pogorzeli i, po powitaniu Burmistrza, radnych, sołtysów, gości 

i pracowników Urzędu Miejskiego w Pogorzeli, poprosiła radnych o zalogowanie się do 

systemu i potwierdzenie swojej obecności. Stwierdziła, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

15 radnych, co, wobec piętnastoosobowego składu rady, stanowi quorum i pozwala na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki 

nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad 

 

Przewodnicząca poinformowała, że otrzymała wniosek od Burmistrza Pogorzeli Darii 

Wyzuj o rozszerzenie porządku obrad. Wnioskowano o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Pogorzela na rok 2024, zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na 

lata 2024-2035 oraz wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze 

powiatowej. Pismo zawierające prośbę o wprowadzenie do porządku X sesji Rady Miejskiej 

w Pogorzeli stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej oznajmiła, że jako radna, jednocześnie 

uznając, iż jest to wniosek wszystkich radnych, wnosi o przyjęcie do porządku obrad dzisiejszej 

sesji jako kolejny podpunkt, projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej na rok 2025. Zaznaczyła, że projekt ten został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji. 

Podjęto głosowanie nad wprowadzeniem tych punktów do porządku obrad.  

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2024 został rozpatrzony pozytywnie przez 15 

radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  

Kolejno, projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pogorzela na lata 2024-2035 został wprowadzony do porządku obrad 15 głosami radnych, przy 

braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.  

Następnie, Przewodnicząca zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad 

podpunktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej na rok 2025. Za przyjęciem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 15 

radnych, nie zgłoszono sprzeciwów ani nie pojawiły się głosy wstrzymujące.  

Przewodnicząca zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad podpunktu 

dotyczącego projektu uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego 
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przy drodze powiatowej. Za przyjęciem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 15 

radnych, nie zgłoszono sprzeciwów ani nie pojawiły się głosy wstrzymujące. 

Imienne wykazy głosowania radnych stanowią załączniki nr 4-7 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych 

chciałby jeszcze zgłosić uwagi lub propozycje do otrzymanego porządku obrad. 

W związku z brakiem uwag i propozycji Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat, ustalenia form i specjalności kształcenia dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Pogorzela w 2025 roku; 

2) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2025; 

3) zmian uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2024; 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-2035; 

5) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025 – 

2035; 

6) uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025 

7) wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej. 

8. Informacja Przewodniczącej Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach.  

9. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad całym porządkiem obrad. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 15 radnych, nie zgłoszono sprzeciwów ani nie pojawiły się głosy 

wstrzymujące  – imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz wystąpiła do radnych o przyjęcie 

protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Pogorzeli. Protokół został przyjęty przez radnych  

15 głosami, nikt nie wstrzymał się od głosu, nikt nie był przeciwny – imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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Ad 4. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz złożyła sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej, przedstawiając kluczowe wydarzenia i podjęte działania, które miały miejsce 

w okresie między sesjami.  

Poinformowała o pełnionym dyżuru, spotkaniu z gośćmi z Gminy Leudal, spotkaniu 

opłatkowym Bractwa Kurkowego w Pogorzeli. Dodała, że w okresie międzysesyjnym złożyła 

3 wnioski. 

 

Ad 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

 

Burmistrz Pogorzeli Daria Wyzuj złożyła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

w formie prezentacji multimedialnej.  

Burmistrz poinformowała o realizowanych inwestycjach, w tym o odbiorze ulic: 

Szarych Szeregów i Żeromskiego, o przebudowie sieci wodociągowej w Gumienicach, zakup 

lampy UV do dezynfekcji wody w Stacji Uzdatniania Wody w Małgowie, zakup ławek 

i stolików, doposażenie bazy sprzętu sportowego dla Szkoły Podstawowej.  

W prezentacji omówiono planowane do zakończenia przedsięwzięcia, w tym: 

przebudowa drogi gminnej Pogorzela-Głuchów i przebudowa ulicy Gostyńskiej. Zostały 

przedstawione problemy, które wystąpiły w trakcie realizacji tych inwestycji. 

Burmistrz przedstawiła informacje na temat wydarzeń, które miały miejsce w okresie 

międzysesyjnym: 

− Spotkanie z Sołtysami inaugurujące nową kadencję na lata 2024-2029, 

− Podpisanie umowy ze Stowarzyszeniem Wędkarskim Gminy Pogorzela na użytkowanie 

czterech stawów gminnych w Bułakowie, Głuchowie, Wziąchowie i Pogorzeli, 

− Spotkanie z organizacjami pozarządowymi. Spotkanie zorganizowane przy współpracy 

z LGD Wielkopolska z Wyobraźnią oraz Stowarzyszeniem Centrum PISOP, 

− Rozpoczęcie studiów podyplomowych urzędniczki UM na kierunku “Zarządzanie 

neutralnością klimatyczną w samorządzie terytorialnym” na uniwersytecie Przyrodniczym 

w Poznaniu – koszt 8.000 zł. sfinansowany w ramach współpracy z Urzędem 

Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego, 

− Jarmark Bożonarodzeniowy, który odbył się 8 grudnia 2024 roku, 

− “Biznes Networking” – spotkanie z lokalnymi przedsiębiorcami zorganizowane przez 

Stowarzyszenie Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego, 

− Konferencja podsumowująca wdrażanie inicjatyw LEADER w ramach PROW w latach 

2014-2020 w Województwie Wielkopolskim, 

− Wizyta świąteczna przedstawicieli partnerskiej Gminy Leudal z Holandii, 

− Walne Zgromadzenie Członków Lokalnej Grupy Działania Wielkopolska z Wyobraźnią, 

− Walne Zgromadzenie MZWiK, 

− Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników SFPK  Sp. z o.o., 

− Walne Zgromadzenie Członków KZGRL oraz Zarząd KZGRL, 

− Walne Zgromadzenie Członków SWPPG. 
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 Burmistrz Daria Wyzuj poinformowała o wyróżnieniu dla Pani Czesławy Jankowiak z 

Bułakowa w konkursie “Razem dla Seniorów” pod honorowym patronatem Małżonki 

Prezydenta RP Agaty Kornhauser-Dudy. 

 Burmistrz Pogorzeli oznajmiła, że od 16 grudnia oświetlenie uliczne na terenie całej 

gminy zostało włączone przez całą noc. Zaprosiła także mieszkańców na obchody Narodowego 

Dnia Zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego. 

 

Ad 6. Interpelacje i zapytania radnych 

 

 Radny Krzysztof Goliński złożył dwa wnioski – jeden z nich dotyczył przebudowy 

drogi gminnej, a drugi drogi powiatowej na terenie Kromolic. 

  

Ad 7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat, ustalenia form i specjalności kształcenia dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pogorzela 

w 2025 roku 

Projekt uchwały przedstawiła pełniąca obowiązki dyrektora Gminnego Zespołu 

Oświaty Izabela Walczak. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr X/41/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat, ustalenia form i specjalności kształcenia dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pogorzela w 2025 roku stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

2) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2025 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Pogorzeli Anna Foltynowicz. 

Pytań nie zgłoszono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr X/42/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2025 stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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3) zmian uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2024 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Jolanta Nowak. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr X/43/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie 

zmian uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-2035 

 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Jolanta Nowak. 

 Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr X/44/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-2035 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

5) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025 – 2035 

 Uzasadnienie oraz autopoprawkę do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 

Jolanta Nowak.  

 Kolejno, Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę SO-11/0952/250/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2024 roku w 

sprawie: wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na 2025 rok, 

stanowiącą załącznik nr 18 do protokołu. 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz 

odczytała projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 Autopoprawka do projektu uchwały została poddana pod głosowanie. 

 Za przyjęciem autopoprawki głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025-2035 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

 Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 



6 

 

Uchwała Nr X/45/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025-2035 stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

 

6) uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025 

 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Jolanta Nowak. 

 Kolejno, Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę SO–11/0957/250/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 grudnia 2024 roku 

w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela 

na lata 2025-2035, stanowiącą załącznik nr 23 do protokołu. 

 Odnosząc się do powyższych opinii Skarbnik poinformowała, że uwagi RIO zostały 

uwzględnione w autopoprawce do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji stałych Rady Miejskiej 

w Pogorzeli przedstawili opinie o projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok: 

− Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Krzyżyński przedstawił opinię 

w sprawie projektu uchwały budżetowej na rok 2025, stanowiącą załącznik nr 24 do 

protokołu, 

− Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Bartosz Banaszek 

przedstawił opinię w sprawie projektu uchwały budżetowej na rok 2025, stanowiącą 

załącznik nr 25 do protokołu. 

− Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Hanna Wojciechowska przedstawiła 

opinię  w sprawie projektu uchwały budżetowej na rok 2020, stanowiącą załącznik nr 

26 do protokołu. 

 Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawkę do projektu budżetu Gminy Pogorzela na 

rok 2020, stanowiącą załącznik nr 27 do protokołu. 

 W dyskusji uwag i pytań nie zgłoszono. 

 Autopoprawka do projektu uchwały, która stanowi załącznik nr 28 do protokołu, została 

poddana pod głosowanie. 

 Za przyjęciem autopoprawki głosowało jednomyślnie 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 Kolejno, Burmistrz Pogorzeli Daria Wyzuj przedstawiła projekt budżetu Gminy 

Pogorzela na 2025 rok w formie prezentacji multimedialnej.  

 Zarządzono pięciominutową przerwę. 

 Po przerwie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz otworzyła dyskusję. 

 Głos zabrał radny Bartosz Banaszek. Odniósł się do środków zabezpieczonych na 

inwestycję dotyczącą drogi ulicy Błonie oraz ulicy Krotoszyńskiej. Wyrażono chęć współpracy 

z powiatem, ponieważ inwestycja ma mieć charakter wspólny. Gmina zabezpieczyła 

odpowiednie środki, oczekując teraz na działania ze strony powiatu. 

 Następnie, głos zabrał radny Przemysław Bruder, który sformułował dwa pytania. 

Pierwsze z nich dotyczyło lokalizacji hali sportowej – czy istnieje pomysł na jej lokalizację? 

Czy ma to być teren w pobliżu szkoły? Jakie są plany dotyczące remontu małej hali oraz 

budowy nowej? Kiedy planowane jest rozpoczęcie budowy nowej hali, jak to ma wyglądać? 
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 Burmistrz potwierdziła, że zaplanowano zarówno remont istniejącej hali, jak i budowę 

nowej. Hala ma być zlokalizowana w pobliżu szkoły, ponieważ w tym miejscu znajduje się 

największa liczba dzieci. Z punktu widzenia funkcjonalności, przechodzenie uczniów ze szkoły 

do hali w innym miejscu byłoby niepraktyczne. Remont obecnej hali jest tańszą opcją, a sama 

sala mogłaby zostać mniejsza, przeznaczona np. do siatkówki. Z kolei wyburzenie starej hali 

i budowa nowej oznaczałoby dłuższy czas realizacji inwestycji. Podsumowując, planowane są 

oba działania: remont oraz budowa nowej hali. 

 Radny Bruder zauważył, że wtedy będą podwójne koszty ich utrzymania. Sformułował 

drugie pytanie, dotyczące zasad związanych z terminami ważności dokumentacji projektowej 

i wkładami inwestycyjnymi.  

 Burmistrz wyjaśniła, że rzeczywiście planowane są dwie hale, a co za tym idzie, również 

związane z tym koszty utrzymania. Odnośnie dokumentacji projektowej, burmistrz wskazała, 

że terminy ważności dokumentacji są istotne, ale gmina ma już opracowane dokumenty, 

z których korzysta. Przykładem jest dokumentacja dotycząca kanalizacji w Głuchowie 

i Małgowie. W przypadku środków z Krajowego Planu Odbudowy (KPO), procedura 

uwalniania środków jest szybka (około 6 tygodni), co nie daje dużo czasu na przygotowanie 

nowych projektów czy kosztorysów. Nawet jeśli część środków zewnętrznych nie zostanie 

wykorzystana w wyznaczonym czasie, dokumentacja nadal pozostaje w posiadaniu gminy 

i może być wykorzystana w przyszłości. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz odczytała projekt uchwały 

budżetowej na rok 2025. 

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr X/46/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

7) wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej 

 Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Marcin Krawiec. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr X/47/2024 Rady Miejskiej w Pogorzeli z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie 

wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej stanowi załącznik 

nr 32 do protokołu. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
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Ad 8. Informacja Przewodniczącej Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Foltynowicz poinformowała o złożonych 

w okresie międzysesyjnym wnioskach i zapytaniach.  

Przewodnicząca samodzielnie zgłosiła trzy wnioski, o których wspomniała wcześniej. 

 

Ad 9. Wolne głosy i wnioski  

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła zgromadzonym życzenia świąteczne, 

wyrażając nadzieję na radosne i spokojne święta oraz pomyślność w nadchodzącym roku. 

 

Ad 10.  Zamknięcie 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Rady Anna Foltynowicz  

o godzinie 17:03 zamknęła X sesję Rady Miejskiej w Pogorzeli. 

 

Integralną częścią protokołu jest nagranie. 

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                         w Pogorzeli 

                                                                                                      

Anna Foltynowicz 

 

 

 

Protokołowała: Julia Regulska                                                                         


